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1. Brukerundersøkelsen for AKS og Fritidsklubben 2022. AKS-ledelsen ved Iselin og Lidia 
informerte om resultatene. Tilbakemeldingene fra foresatte med barn i AKS er 
gjennomgående god. Gjennomsnittvurderingen av de 20 graderingsspørsmålene ligger på 
3,9 av 5 mulige poeng. Topp 5 er fysisk aktivitet og bevegelsesglede, at ditt barn har minst 
en ansatt i AKS de er trygge på, trivsel på AKS, foresattes opplevelse av trygghet på vegne 
av barnet og at AKS bidrar til barnets sosiale utvikling. Bunn 5 (lavere score enn 4) er AKS 
bidrag til faglig utvikling, bredden av aktivitetstilbud, mat og måltidsglede, kulturelle 
aktiviteter og informasjon om AKS fra barnehagen innen skolestart. Disse punktene ønsket 
AKS-ledelsen og drøfte med FAU. AKS stusser litt over punktet som gjelder matglede. Å 
tilberede og servere et måltid til elevene hver dag har vært en stor satsing på AKS. I tillegg 
har de kjørt kokkekurs for elever i flere omganger.  Innspill fra foresatte at lavere score her 
kanskje gikk på bekymring for skjermtitting under måltidet. Eller at måltidet kun er et 
supplement til matpakken. AKS forsøker å ha en bredde i aktivitetene de tilbyr og ønsker 
innspill fra foresatte om gjeldende og ønskede tilbud. AKS forholder seg til noen 
forhåndsdefinerte faglig kjerneområder, presentert på foreldremøter. AKS-personalet 
rekrutteres mtp en bredde av kompetanser og erfaring (pedagogisk, sport, leken, 
musikalske osv) – for å kunne møte elevenes ulike interesser. Innspill fra FAU om mer bruk 
av kulturskoletilbud. Et tilbakevendende tema er informasjon til foresatte. Flere foresatte 
opplever at antallet skolemeldinger blir for mange og at det blir vanskelig å sortere 
informasjon. Forslag fra FAU om å spisse informasjon mer til det enkelte barn, for 

Navn  Klasse  Til stede Frafall 

Heidi Marie Simonsen 1a  x 
Astrid Ménès-Nørsterud 1b x  

Andreas Fjærvoll-Larsen 1c x  
Anne Buhaug /Anders Nordberg 1d x  

Kim Stian G.  Bakke 2a x  
Marte H. Jørgensen 2b x  

E. Andreas Steinsvik 2c  x 
Mari Borgen 2d x  

Siv Eie (referent) 3a x  

Steinar Solheim 3b  x 

Ingeborg Sollund 3c x  
Kristian Jåtog Trygstad 3d  x 

Knut Meltzer 4a x  
Trine Eilertzen 4b  x 

Anders Nordeng (FAU-leder)  4c x  

Jannike Wehn Hegnes 4d x  
Gro Tunheim 5a x  

Noelle Dahl-Poppe 5b x  
Andreas Thorsrud 5c x  

Lasse Ruud 5d  x 
Bente Eikholt 6a x  

Karen Rode Grand 6b  x 
Kari Witzø 6c  x 

Lisbeth Bremstad 6d x  
Håkon Bergsjø 7a  x 

Arild Amdam 7b x  
Maren Elise Bache 7c  x 
Per Christian Johnsrud 7d x  



eksempel fra de ulike kursene. Konklusjonen på møtet med AKS var at de jobber videre 
med å forbedre de punktene de scorer lavest på, men at alt i alt viser undersøkelsen at 
foresatte viser høy grad av tilfredshet gjennom brukerundersøkelsen. Iselin oppfordrer 
foresatte til å melde inn ytterligere tilbakemeldinger. Send gjerne direkte til Iselin, med 
klassens FAU-representant i kopi.   
 

2. AKS-gruppa i FAU har hatt et eget møte med AKS-ledelsen der de blant annet har drøftet 
periodeplaner, innsats for å stimulere grunnleggende ferdigheter, leksehjelp, skjermtid 
og samarbeid med idrettslag. Dette blir informert om på neste FAU-møte. Noen 
foresatte reagerer på at dørene er stengt for elever og foresatte om morgenen og deler 
av skoletiden. FAU sjekker med skolen om dette kan endres.  

 
 

3. Skjermfri spising. Innspill til FAU om å redusere skjermtid under spising og at barna lærer 
seg å være sosiale og rolige mens de spiser. FAU drøftet denne tilbakevendende 
tematikken. Skjerm under spising praktiseres forskjellige i de ulike klassene. FAU ønsker i 
utgangspunktet ikke skjerm under spising. Men vi har også forståelse for at det kan være 
vanskelig å unngå i overgangen skole/AKS. FAU anser høytlesning og lydbok som et mer 
positivt alternativ. Diskusjonen gikk over til håndtering av «bråk» i klassen. Det var et 
ønske fra flere i FAU om at foreldre i større grad involveres når det er uro og sosiale 
problemer i klassen.  

 
4. Lekbasert læring på første trinn/redusere leksepress.   

Følges opp av fagplangruppa.  
 

5. FAU-leder informerte fra Driftstyremøtet og skolens budsjett for 2023, vedtatt i 
driftsstyret i januar. Underskudd som skyldes økt vikarbruk, må dekkes inn.  
 

6. Innemiljø klasserom på andre trinn   
Det er nå gjennomført tiltak i de fire rommene. Det er satt inn kjøleanlegg og målinger er 
nå innenfor regelverket. Samtale med 2A og ansatte på AKS når det gjelder det mest 
utsatte rommet. De opplever at det har blitt bedre. Nå er det vinter og kaldt ute, så viktig 
å følge opp å gjøre nye målinger til våren og sommeren. Selv om det nå har ordnet seg 
med inneklima, jobber FAU videre med lys og utsyn. Siden klasserommene ikke har 
utsyn, mener FAU det er sterkt tvilsomt at de møter kravet som ligger i byggeforskriften. 
Dette er tatt opp med skoleledelsen, men så langt har FAU ikke kommet noe videre. 
Tidligere flyttet 2A opp i naturfagrommet, et rom som både har tilfredsstillende klima og 
lys/utsyn. Dersom byttet blir permanent er det også uheldig, da skolen mister tilgang på 
et pålagt spesialrom.   

 
 

7. Trafikkvakt. Innspill på at det blir for tidlig å starte klokka 0800, da det er få barn som 
kommer alene til skolen så tidlig. FAU bestemte at vi forskyver 10 minutter – alle 
trafikkvakter skal stå klare «på vakt» klokka 0810. Foreldrekontakter følger opp.  

 
8. Eventuelt   
FAU har fått innspill fra foresatte som mener at renholdet på skolen ikke er godt nok. Dette 
er uheldig, særlig i tilfeller der elever ikke orker å gå på toalettet i løpet av skoledagen. FAU 
oppfordrer foresatte/elever som opplever dette om å melde fra til skolen. Dersom problemet 
er vedvarende, kan det gå gjennom FAU.  

Neste møte blir 6. mars 


